

Spacio



éduludo

視空間對決



Spacio

Contents • 内容



X 20

● Game rules 遊戲規則

Spacio



4 - 6 players
4 - 6 人



Child: 1 player/Adult: 1 player
兒童一名/成人一名

THIS FUN AND SIMPLE GAME HELPS CHILDREN DEVELOP THEIR SPATIAL REASONING SKILLS.

這個有趣而簡單的遊戲有助於孩子們發展他們的空間推理能力。

Includes 內含:

1 board, 6 figures, 20 double-sided cards.

1個遊戲板，6個公仔，20個雙面遊戲卡。

Aim of the game 遊戲目標:

Reproduce what's shown on the card using real figurines.

玩家需要跟遊戲卡指示，把公仔擺放在正確位置。

Getting the game ready 遊戲準備:

Place the board in front of the child and talk them through the names of the figurines out loud:

把遊戲板放左小孩的前面，並和孩子說明公仔的名稱。



The house
屋子



The giraffe
長頸鹿



The elephant
大象



The bush
灌木叢



The monkey
猴子



The coconut tree
椰子樹

● Game rules 遊戲規則

Spacio

Aim of the game 遊戲目標:

Each card contains a picture of the 6 figurines divided into 2 rows as viewed from the front. The objective is to position the figurines on the board in the same way as they appear in the picture.

從正面看，每張卡都包含6個公仔的圖片，分為2行。目的是將公仔以與圖片中出現的相同的方式放置在板上。



So, in this example, we can see that:

- the bush, the monkey and the coconut tree are in front, on the first row
- the monkey is in the middle, the bush to the left and the coconut tree to the right
- the house is behind the bush
- the giraffe is behind the monkey
- the elephant is behind the coconut tree

例

- 灌木叢、猴子和椰子樹在前面，放在第一行
- 猴子在中間，灌木叢在左邊和椰子樹在右邊
- 屋子在灌木叢的後面
- 長頸鹿在猴子的後面
- 大象在椰子樹的後面

Playing the game 遊戲規則:

The child chooses a card and places it in front of them, while the adult asks the following questions:

孩子選擇一張遊戲卡並將其放置在他們面前，而成年人則問以下問題：

What is in front? 什麼在前面？

What is in the middle? 什麼在中間？

What is to the left/right? 什麼在左/右？

What is behind? 什麼在後面？

When they think they've found the right position for a figurine, the child should place it on the board.

Once they've placed all the figures on the board, they should turn the card over and check if everything is where it should be!

Note: The 5 cards with a red border are more complicated. Some characters are not facing forward, but rather are pictured from the side or from behind.

當他們認為找到適合公仔的位置時，孩子應該將它在遊戲版上。

將所有圖形放置在遊戲版上後，他們把遊戲卡翻轉過來，檢查是否一切都在正確的位置！

注意：帶紅色邊框的5張卡片較為複雜。有些字符不是正面朝上，而是從側面或後面描繪。



Spacio

DJ08310

Warning. Small parts. 警告：內含小零件，不適合3歲及以下兒童



3, rue des Grands Augustins – 75006 Paris – France
www.djeco.com
Made in China – Designed in France